



ماجستير

العلوم في إدارة المشاريع

Master of Science (MSC)
in Project Management
MSC

www.professionalengineers.us





PROFESSIONAL ENGINEERS
TRAINING, EDUCATION & CONSULTANCY

ABOUT PROFESSIONAL ENGINEERS

Professional Engineers is a pioneering private Training and higher education organization, accredited and working in partnership with leading universities and professional bodies. Ranging from Professional Diplomas to Bachelor's, Master's and Doctorate degree programmes, we offer a wide range of internationally recognized, accredited and affordable educational and training programmes. Our vision is to make quality higher education and training accessible to everyone by removing geographic, financial and cultural barriers.

بروفشنال انجنيروز هي منظمة خاصة للتدريب والتعليم العالي، معتمدة وتعمل بالشراكة مع الجامعات والهيئات المهنية الرائدة. بدءًا من الدبلومات المهنية إلى برامج البكالوريوس والماجستير والدكتوراه، نقدم مجموعة واسعة من البرامج التعليمية والتدريبية المعترف بها دوليًا والمعتمدة والميسورة التكلفة. تتمثل رؤيتنا في جعل التعليم العالي والتدريب في متناول الجميع من خلال إزالة الحواجز الجغرافية والمالية والثقافية.

PROFESSIONAL ENGINEERS ADVANTAGE



We strongly believe that high quality Higher Education and Training is vital for personal and professional development.

Through Professional Engineers, you will have the advantage of:

- Accessing a wide range of courses from internationally recognized and accredited awarding partners.
- Choosing between online, blended or face-to-face study modes to suit your personal and career needs.
- Finding a qualification that suits your budget, time constraints as well as your career objectives.

فلسفتنا أننا نؤمن بالجودة العالية للتعليم والتدريب لأنه أمر هام وحيوي للتطوير الشخصي والمنهجي ومعنا سوف تتمتع بالمميزات التالية:

- لارتفاع بمجموعة كبيرة من الدورات المعتمدة من جهات معترف بها ومعتمدين دولياً.
- الاختيار بين أوضاع الدراسة عبر الإنترنت أو المختلطة أو وجهاً لوجه لتتناسب احتياجاتك الشخصية والمهنية.
- اختيار مؤهل يناسب ميزانيتك وقيود الوقت بالإضافة إلى أهدافك المهنية.



Total Students &
Trainees
عدد الطلاب و المتدربين
+10000



Graduated
Students
عدد الطلاب المتخرجين
+500



Programmes
البرامج التعليمية
+200



universities
الجامعات
+20

OUR PARTNERS NETWORK

For more than 15 years we work in partnership with over 20 Higher Educational Institutions internationally, including Universities, Awarding Organizations and Professional Bodies in the world, to offer over 200 qualifications in Business, Project Management, Engineering, Education, Leadership, Finance, Accounting, and IT.

لأكثر من 15 عامًا، نعمل بالشراكة مع أكثر من 20 مؤسسة تعليم عالي دوليًا، بما في ذلك الجامعات والمنظمات المانحة والهيئات المهنية في العالم، لتقديم أكثر من 200 شهادة في الأعمال التجارية، وإدارة المشاريع، والهندسة، والتعليم، والقيادة، والمالية، والمحاسبة، وتكنولوجيا المعلومات.



OVERVIEW

Develop the professional expertise needed to plan, develop, manage, and deliver complex projects. With most prestigious UK universities- Anglia Ruskin University (ARU) - Faculty of Science and Engineering which applicable to any industry, our program courses are Association for Project Management (APM) accredited and QULIFI. It is designed for graduates and professionals who wish to enter a career, or further their existing career in project management.

نظرة عامة

يمكنك تطوير الخبرة المهنية اللازمة للتخطيط وإدارة المشاريع المعقدة , مع واحدة من أعرق جامعات المملكة المتحدة المرموقة - جامعة أنجليا روسكين (ARU) - كلية الهندسة لكافة أنواع وتخصصات المشروعات , فإن كافة كورسات برنامجنا معتمدة من جمعية إدارة المشاريع (APM) و QULIFI. وهذا البرنامج مصمم للخريجين والمهنيين الذين يرغبون في بدء حياتهم المهنية , أو تعزيز حياتهم المهنية الحالية في إدارة المشاريع.





A bout Anglia Ruskin University (ARU)

THE World University Rankings 2021 Top 350 ARU is an innovative global uni- versity with students from 185 countries coming to study with us.

We've once again been named as one of the top 350 institutions in the world in The Times Higher Education World University Rankings 2022 - and one of the top 40 uni- verities in the UK. Our community is incredibly important to us, and we're proud of the role we play in our cities and the wider region - including the positive effect on jobs and the local economy. Students, businesses, and partners benefit from outstanding facilities, which include our new School of Medicine in Chelmsford, and Science Centre in Cambridge. Many of our facilities, activities and events are open to the wider community. They've been named one of the top 350 institu- tions in the world in the Times Higher Education World University Rankings 2022, for the sixth successive year - and one of the top 40 universities in the UK. We're also listed in the top %15 for social inclusion in The Times Good University Guide 2022.

نبذة عن جامعة أنجليا روسكن

جامعة أنجليا روسكن هي جامعة عالمية مبتكرة تضم طلاباً من 185 دولة يأتون للدراسة فيها. لقد تم تصنيفها مره أخرى كواحدة من أفضل 350 مؤسسة في العالم في تصنيفات تايمز للتعليم العالي العالمية 2022 - وواحدة من أفضل 40 جامعة في المملكة المتحدة - كما أنها مدرجة في قائمة أفضل 15 % للإدماج الاجتماعي في دليل جامعة تايمز جود 2022 , يستفيد الطلاب والشركات والشركاء من التسهيلات المتميزة , والتي تشمل مركز العلوم في كامبريدج. العديد من منشآتهم وأنشطتهم وفعالياتهم مفتوحة للمجتمع بشكل واسع.

QUALIFI Accreditation

Qualifi is a leading 21st century Awarding Organisation founded to meet the developing education and training needs of learners and employers from the UK and around the globe serving the needs of learners and employers in the UK and worldwide every year.

Qualifi's commitment to the creation and awarding of respected qualifications is a rigorous focus on high standards and consistency, beginning with recognition as an Awarding Organisation (AO) by the qualification regulators for England (Ofqual), and as signatory to BIS international commitments of quality.

اعتماد كواليفي QUALIFI

كواليفي هي منظمة رائدة في القرن الحادي والعشرين تأسست لتلبية احتياجات التعليم والتدريب المتطورة للمتعلمين وأصحاب العمل من المملكة المتحدة وحول العالم لخدمة احتياجات المتعلمين وأصحاب العمل في المملكة المتحدة والعالم كل عام. إن التزام Qualifi بإنشاء ومنح مؤهلات معتمدة هو تركيز صارم على المعايير العالية والاتساق معها، بدءاً من الاعتراف بها كمنظمة مانحة (0) من قبل منظمي المؤهلات في إنجلترا (ofqual)، وبصفتها موقعا على التزامات الجودة الدولية لبنك التسويات الدولية (Bis).



APM Accreditation

Our MSc Project Management takes a generic approach to project management.

It provides the opportunity for you to develop a comprehensive understanding of the role of the project manager and a broad understanding of the management processes and practices involved in the development and operation of projects from inception to completion. You will develop the knowledge and applicational skills required to manage projects in a wide range of organisations that use projects.

Uniquely our MSc Project Management recognises that management is an individual and personal activity; every manager manages in their own way. Consequently, the course enables you to develop your own unique approach to managing projects, based on good general management and specialist project management skills. We've combined advanced theory and research modules to create a course that you'll be able to draw on throughout your career. Accredited by The Association for Project Management, APM is now in receipt of a Royal Charter adding further value to this distinctive qualification. You'll benefit from free student membership with the Association for Project Management. Membership includes lots of useful online resources and access to the Project Journal archive to aid your studies as well as discounted access to APM events, which are great opportunities to learn, meet influential figures and explore new ways of thinking and working.

اعتماد جمعية إدارة المشاريع APM

يأخذ ماجستير إدارة المشاريع نهجا عاما لإدارة المشاريع. حيث وفر لك الفرصة لتطوير فهم شامل لدور مدير المشروع وفهم واسع للعمليات والممارسات الإدارية التي ينطوي عليها تطوير وتشغيل المشاريع من البداية إلى الانتهاء.

ستقوم بتطوير المعرفة ومهارات التطبيق المطلوبة لإدارة المشاريع في مجموعة واسعة من المنظمات بتنوع تخصصاتهم من خلال ماجستير إدارة المشاريع لدينا وبشكل فريد تدرك أن الإدارة هي نشاط فردي وشخصي؛ كل مدير يدير بطريقته الخاصة.

وبالتالي فإن الدراسة تمكنك من تطوير نهج فريد خاص بك لإدارة المشاريع، بناء على الإدارة العامة الجيدة ومهارات إدارة المشاريع المتخصصة. لقد جمعنا بين النظرية

المتقدمة ووحدات البحث لإنشاء برنامج ستتمكن من الاعتماد عليه طوال حياتك المهنية. سوف تستفيد من عضوية الطلاب المجانية في جمعية إدارة المشاريع APM. تتضمن العضوية الكثير من الموارد المفيدة عبر الإنترنت والوصول إلى أرشيف Project Journal للمساعدة في دراستك بالإضافة إلى الوصول المخفض إلى فاعليات APM ، والتي تعد فرصا رائعة للتعلم ومقابلة الشخصيات المؤثرة واستكشاف طرق جديدة للتفكير والعمل.



Careers

With our degree, you'll have the knowledge and skills to manage and lead projects in a wide range of industries and organisations.

You will be able to meet the increasing demand for professional project managers, nationally and internationally, to provide the increasingly sophisticated management of projects across a broad spectrum of organisations.

الفرص الوظيفية

من خلال شهادتنا ، ستحصل على المعرفة والمهارات اللازمة لإدارة وقيادة المشاريع في مجموعة واسعة من الصناعات والمؤسسات، ستكون قادرا على تلبية الطلب المتزايد على مديري المشاريع المحترفين، على الصعيد الوطني والدولي ، لتوفير إدارة متطورة بشكل متزايد للمشاريع عبر مجموعة واسعة من المنظمات.

Study details

Program courses - first stage

Seventh-level qualifying diploma in business strategy

And project management from the British Qualifi

Strategic Planning .2

Finance for Managers .1

Research Methods .4

Creative and Innovative Management .3

Contemporary HRM .5

Procurement Risk and Contract Management .7

Planning, Controlling and Leading a Project .6

Advanced Project and Logistics Management .8

Program courses - second stage

Master of Project Management

- Project Management Systems (15 Credits)
- Project Management Techniques (15 Credits)
- Major Project (60 Credits)

تفاصيل الدراسة

كورسات البرنامج _ المرحلة الاولى

دبلومة تاهيلية من المستوى السابع في استراتيجية الاعمال

وإدارة المشاريع من كواليفاي البريطانية

٢. التخطيط الاستراتيجي

١. التمويل للمديرين

٤. طرق البحث

٣. الإدارة الإبداعية والمبتكرة

٥. إدارة الموارد البشرية المعاصرة

٧. مخاطر المشتريات وإدارة العقود

٦. التخطيط والتحكم وقيادة المشروع

٨. إدارة المشاريع والخدمات اللوجستية المتقدمة

كورسات البرنامج _ المرحلة الثانية

ماجستير إدارة المشاريع



Anglia Ruskin
University

• أنظمة إدارة المشاريع (١٥ ساعة معتمدة)

• تقنيات إدارة المشاريع (١٥ ساعة معتمدة)

• المشروع الرئيسي (٦٠ ساعة معتمدة)